
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 9. november 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 167
Finder ministeren det acceptabelt, at Fødevarestyrelsen ifølge Rigsrevisionen
siden 2010 har henvist til et konkret forskningsprojekt som forudsætning for at
kunne lave en egentlig strategi for husdyr-MRSA, og at dette projekt, der skul-
le være afsluttet 2012 først er delvist afrapporteret i marts 2015 uden, at Fø-
devarestyrelsen har fulgt op på forsinkelsen eller vurderet, om det var muligt
at lave strategien i 2012 på trods af forsinkelsen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Maria.Gjerding@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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